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2014Z17881 

Vragen van de leden Ypma en Maij (beiden PvdA) aan de staatssecretarissen 
van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en van Veiligheid en Justitie over het 
onderwijs aan asielkinderen (ingezonden 13 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Asielkind overrompelt scholen»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de signalen van scholen die de toestroom van leerplichtige 
asielkinderen niet aankunnen? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u de signalen dat het onderwijs binnen de procesopvangloca-
ties tekortschiet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onderwijs aan asielkinderen onvoldoende is? Zo ja, 
hoe gaat u ervoor zorgen dat het onderwijs aan asielkinderen verbeterd 
wordt? Zo nee, waarop baseert u uw mening? 

Vraag 5
In hoeverre zijn er mogelijkheden om scholen te ondersteunen die een grote 
toestroom hebben van asielkinderen en die geheel nieuwe locaties moeten 
oprichten? Wat gaat u ondernemen als blijkt dat de huidige mogelijkheden 
tekortschieten, waarbij de asielkinderen niet het onderwijs kunnen volgen 
waar ze recht op hebben? 

Vraag 2
Wat kan er volgens u op dit gebied in alle redelijkheid van de scholen 
verlangd worden als de toestroom van asielkinderen zo fluctueert? 

1 Asielkind overrompelt scholen, Brabants Dagblad, 2 oktober 2014
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Beertema en Fritsma (beiden PVV), ingezonden 3 oktober 2014 (vraagnummer 
2014Z17257) en de leden Van Meenen en Schouw (beiden D66), ingezonden 
7 oktober 2014 (vraagnummer 2014Z17428).
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